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Abstract (en)
This device comprises a rail (1) provided with a web (8) from which leave a fixing flange (2) and an assembly flange (18) of considerable height,
and clips (20) capable of fitting into the assembly flange (18). The web of the rail supports the plates (12) of a first row, the row directly above. The
clips have a substantially S shape and comprise a U-shaped channel (28) for receiving the assembly flange (18) and a shoulder (30) for fitting into a
groove (24) of the edge of a plate (22) of the next or directly lower row which is thus firmly retained regardless of the depth to which the flange (18)
penetrates into the receiving channel (28). <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce dispositif comporte une lisse (1) munie d'une âme (8) d'où partent une aile de fixation (2) et une aile d'assemblage (18) de grande hauteur, et
des clips (20) susceptibles de s'emboîter sur l'aile d'assemblage (18). L 'âme de la lisse supporte les plaques (12) d'une première rangée, la rangée
directement supérieure. Les clips ont une forme sensiblement en S et comportent un canal en U (28) de réception de l'aile d'assemblage (18) et
un rebord (30) d'emboîtement dans une rainure (24) de la tranche d'une plaque (22) de la rangée suivante ou directement inférieure qui est ainsi
maintenue solidement quelle que soit la profondeur à laquelle l'aile (18) pénètre dans le canal de réception (28).
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